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NIEUWSBRIEF 

Rotterdamse bond van volkstuinders—mei 2016 

 

Saaie Nieuwsbrief of toch niet?! 

De feiten: 
Een opheffingsvergadering dient speci-

aal te worden aangevraagd door 
de afgevaardigden met 10% van de 
geldende stemmen. 

Er is geen reden om de RBvV na bijna 
75 jaar op te heffen. Alleen de 
verhuurtaak wordt afgestoten. 

Het financiering fonds, de gereserveer-
de gelden en opbrengst van het 
kantoor kan niet zomaar verdeeld 
worden onder de leden. 

Een opheffingsvergadering van de 
RBvV dient 13 weken van tevoren 
gemeld te worden aan de Ge-
meente Ro erdam in verband met 
verstrekte subsidies. 

De claim op S ch ng De Beukhoeve 
dient te worden opgegeven in ver-
band met het ontbreken van een 
rechtspersoon 

Bij veiling van het pand zal dit waar-
schijnlijk een verlies betekenen 
van meer dan € 100.000. 

De RBvV of haar opvolger zal niet auto-
ma sch gesprekspartner zijn van 
de Gemeente Ro erdam . 

Een saaie nieuwsbrief gaat dit worden, maar lees toch  nog 
maar even door.  Terwijl buiten de zon eindelijk uitbundig 
schijnt  en het groen (inclusief het onkruid) de grond uit-
schiet bereiden wij ons voor op de Algemene Ledenvergade-
ring van 28 mei aanstaande. Dat wordt een belangrijke ver-
gadering  omdat het voortbestaan van de bond op de agen-
da staat.  Eigenlijk dus niet zo saai!  Een aantal besturen heb-
ben een mo e ingediend om de bond op te heffen als we per 
1 januari 2017 de verhuurfunc e  teruggeven.aan de Ge-
meente Ro erdam. We zullen dan niet meer als verhuurder 
verder gaan, maar als belangenbehar gers  de leden waar 
voor hun geld geven. Huisbaas zijn en belangen van je leden 
behar gen blijkt anno  2016  geen goede combina e meer te 
zijn. De incasso van de huur  en alle problemen rond handha-
ving zal door de Gemeente in andere handen worden ge-
legd . Verderop hierover wat meer informa e. 
Dit is  echter de aanleiding  voor een aantal besturen om aan 
de algemene ledenvergadering voor te leggen  om de bond   
op te heffen en  per 1.1.2017  en met een frisse start op-
nieuw te beginnen.  De financiën dienen dan verdeeld te 
worden, de eigendommen verkocht en het personeel de laan 
uitgestuurd. Het lidmaatschap van de huidige bond dient 
dan per dezelfde datum te worden opgezegd aan alle 
5000 leden. De 

nieuwe bond mag 
echter geen gebruik maken van de aanwezige adressen 

om leden te  werven.   
Vanzelfsprekend is dit gemakkelijker gezegd dan gedaan. 
Allereerst is het pand aan de Strevelsweg onverkoopbaar en 
zal daarom geveild moeten worden.  Het geld dat in het fi-

nancieringsfonds zit zal  een bestemming moeten krijgen die 
bepaald gaat worden volgens onze statuten door de Algeme-
ne Ledenvergadering  en  we hebben nog een pot met subsi-
diegeld waar de Gemeente nog iets over hee  te zeggen. 
Verder hebben we nog een claim op een oud-bestuurder van 
bijna € 300.000 die het maar 

wat 
pre g zal vinden als de rechtspersoon die 

tegen hem procedeert ophoudt te bestaan. Ook zullen  we 
niet meer automa sch de  gesprekspartner zijn van de Ge-
meente Ro erdam. Kortom voldoende reden om  eens bij je 
afgevaardigde te informeren  wat zijn of haar standpunt is in 
deze.  

Einde bond na bijna 75 jaar? 

Algemene 
ledenvergadering 

RBvV op 
zaterdag 28 mei a.s.  
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NIEUWSBRIEF RBVV—MEI 2016 

 
Op dit moment is de Gemeente Ro erdam in gesprek 

met de verhuurpoot van de AVVN. De AVVN is de landelijke bond  voor 
amateurtuinders. Ro erdam is de enige grote stad die niet bij de AVVN 
als geheel is aangesloten . Zij willen een s ch ng oprichten om de ver-
huur te verzorgen  van de Ro erdamse volkstuinen. Dat staat los van  
hun belangenbehar gingspoot. Overigens hebben zij inderdaad ook een 
belangenbehar gingsafdeling waarvan alleen verenigingen lid kunnen 
worden, dus  geen individuele leden. Op dit moment is men bijna zover 
dat er een inten eovereenkomst wordt afgesloten met de Gemeente 
Ro erdam. Daarna zullen zij hun plannen verder uitwerken  en de huur-
overeenkomsten van de RBvV overnemen. De bedoeling is nog al jd dat  
dit per 1 januari 2017 gaat gebeuren. De AVVN gaat binnenkort alle 43 
complexen in Ro erdam bezoeken en met het bestuur praten. Met een 
paar verenigingen is al een gesprek geweest en de AVVN is met het vol-
gende voorstel gekomen: 
 
De verenigingsbesturen worden belangrijker gemaakt. Zij innen de huren 
voor de AVVN en dragen daarbij alle (financiële) risico’s met betrekking 
tot leegstand,  betalingsachterstanden en  handhaving op de complexen. 
Dit verbaast ons zeer omdat wij vanaf het begin juist duidelijk hebben 
gemaakt dit niet wenselijk te vinden omdat dit nu nl. ook al gebeurt. 
Natuurlijk zullen er verenigingen zijn die dit graag willen om zelf de regie 
over het complex te blijven houden. Dat betekent echter wel meer ver-
antwoordelijkheid  en belas ng voor de huidige besturen. Vanzelfspre-
kend moet elk bestuur hierin zelf een keuze maken maar als belangen-
behar ger raden wij dit bij de meeste besturen af. Dat de verenigingen 
op dit moment ook  financieel verantwoordelijk zijn voor alles wat op 
het complex gebeurt wilden we juist terugleggen bij de Gemeente 
Ro erdam! In gesprekken met hen hebben we dit iedere keer bena-
drukt.  Het is echter aan de leden en het bestuur of ze deze taak op zich 
willen nemen, gedwongen worden is echter niet aan de orde!   
Rechtstreekse inning door de AVVN van de huur  bij de gebruiker, is in 
dit digitale jdperk  geen enkel probleem.  Mochten er nog vragen zijn 
dan zijn we natuurlijk al jd bereid  om te adviseren! 

Volkstuinenno e 
en monitor 

Ro erdam 2016 
 

Als erkend overlegpartner voor de   
Gemeente Ro erdam mogen wij  
adviseren over de Volkstuinenno e 
die dit jaar uitkomt. 
 
Wij zullen ons inze en voor meer di-
versiteit, ook in de bouw van de huis-
jes. Daarnaast willen we ondersteuning 
bij het bestrijden van de leegstand o.a. 
door de eis , dat er niet verhuurd mag 
worden aan niet-Ro erdammers , te  
schrappen.  Ook zou de Gemeente 
Ro erdam kunnen ondersteunen bij 
het aanleggen van voorzieningen 
(bijvoorbeeld verlich ng op de paden) 
en het vergroten van de kennis op het 
gebied van Natuurlijk Tuineren. 
 
Op dit moment is de grondhuur in han-
den van Stadsontwikkeling maar de 
beleidsma ge kant in handen van S&C 
en veel groenprojecten in de stad in 
handen van Stadsbeheer. We zouden 
graag hebben dat we alles wat met 
stadstuinieren  te maken hee  in één 
hand komt.   
Verder  staat op de agenda dat men 
weer een volksmonitor wil maken 
waarbij de verenigingen weer veel vra-
gen over zich heen gaan krijgen.  Mis-
schien kunnen we bijdragen aan ver-
nieuwing van deze monitor. Sugges es 
van de leden zijn welkom! 

Maar meestal is 
tuinieren ook  
gewoon leuk en 
leveren we met 
zijn allen een  bij-
drage aan een 
goed lee limaat! 
De cursus natuur-
lijk tuinieren is 
bijvoorbeeld een 
succes! 

De nieuwe huisbaas 


